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Lokal namesto kioska
Po skoraj dveumi razpravf komiteja za urbanizem, kotnu-

nalo in gradbene zadeve skupščine občine Center o tem,
ali dovoliti, da zasebni obrtnik Bogdan Sladič začasno po j

stavl kiosk ob Mlklošičevi, natančneje ob restavraciji Tri-
glav, 8O odločitev preložili za teden dni kasneje.

Vsi so se sicer strinjali, da so tovrstne storitve (hitra popra-
vila čevljev, izdelava ključev, brušenje rezil, popravila elek-
tričnih in vodovodnih instalacij ipd.) potrebne, zataknilo pa
se je ob tem, ali dovoliti postavitev kioska ali ne.

Že lani je namreč komite za urbanizem sprejel načelno
stališče, da v občini ne bo več dovoljeval postavljanja kio-
skov, res pa je tudi, da smo v planske dokumentezapisali, da
bomo (tudi v Centru) podpirali razvpj drobne obrti in še zlasti
servisnih dejavnosti, ki j ih tako zelo primanjkuje.

V razpravi, ki so se je poleg članov komiteja za urbanizem,
komunalo in gradbene zadeve, udeležili tudi drugi vabljeni
na sejo, je bilo večkrat slišati stališče, da bi za to dejavnost
morali najti dokončno rešitev, torej primeren prostor. Ome-
njali so Trubarjevo ulico, kjerso pritlični prostori neprimerno
izoriščeni, v prihodnošti pa je ta ulica namenjena prav tej
dejavnosti.

Slišati je tudi bilo, da je strokovna služba Staninvesta
skušala najti primeren prostor za to dejavnost, vendar brez
uspeha.

No, po enem tednu so na seji komiteja za urbanizem,
komunalo in gradbene zadeve ponovno razpravljali o tej
zadevi in sklenili, da komite ne da soglasja za postavitev
omenjenega kioska in to zaradi več razlogov. Eden je prav
gqtovo varovanje prostora oziroma okolja v občini Center,
kar je naloga tega komiteja, drugo je vztrajanje pri dogovor-
jenem (od lani naprej naj ne bi več dovoljevali, da v Centru
rastejo kioski kot gobe po dežju), poleg tega bi šlo za zača-
sno rešitev, saj bi kiosk moral la@tnik odstraniti najkasneje po
dograditvi nove restavracije Triglav, lahko pa bi nastali tudi
problemi z njegovo odstranitvijo.

Odločitev komiteja je vsekakor premišljena, bila pa težka,
saj je zasebni obrtnik Bogdan Sladič že pridobil soglasje
krajevne skupnosti Josip Prašnikar in restavracije Triglav,
kiosk je že plačal in ga dobi čez nekaj dni. Zato bo komite
pozval Staninvest in občinsko komisijo za oddajanje poslov-
nih prostorov, da zasebnemu obrtniku Bogdanu Sladiču po-
magajo pri iskanju lokala, kjer bo lahko opravljal svojo dejav-
nost.

Problem je namreč v tem, da prošnja za omenjeni kiosk
nikoli ne bi prišla na komite, če bi Sladič za svojo obrt, ki jo
krajevria skupnost ne le podpira, temveč zahteva prav takšne

. storitve, kot so popravila električnih in vodovodnih instalacij,
zaradi krajanov, ki j ih potrebujejo, dobil primeren prostor v
tej KS. Po dolgih letih je s pomočjo KS Josip Prašnikar dobil
majhen lokal na Miklošičevi 13, vendar se v njem vsega ne da
opravljati.

Prav t>i bilo, da za tega zasebnega obrtnika, ki v Ljubljani
živi in dela že 20 let, Staninvest najde prostor. Če že ne zaradi
njega samega, pa zato, da bomo lahko reki, da v občini
Center tudi z dejanji podpiramo razvoj drobne obrti in servi-
snih dejavnosti. A. V.


